

2 情景模拟任务准备

The following simulation tasks focus on presentation of an area's profile, geographic information, and natural sceneries. You are also expected to demonstrate your communicational skills through your interactions with the audience. Be sure to review four-character idioms and other common phrases, key sentence patterns and expressions, and paragraph organization tips in preparing these tasks. A preparation worksheet (Workbook, p.109) is provided for your use.

选一个模拟情景 (Choose one of the scenarios)

任务 1: 介绍风景名胜/旅游景点 Introducing Famous Scenic Resorts/Tourist Spots

角色 外国旅游公司代表(2-3 人), 观众(其他同学)

Roles Travel agents (2-3), audience (played by other classmates)

情景/任务 你们代表你们国家的一个旅游公司, 想让中国人到你们国家去旅游。在一个产品展销会上你们向大家介绍你们国家的风景区, 并回答大家的问题。

Scenario/Task

You are representatives of a major travel agency in your home country and are promoting your tourist business in the Chinese market. At an international trade fair you present some famous resorts and tourist spots and interact with the audience (played by your classmates) by showing brochures and pictures as well as answering their questions.

要求 时间长度: 8-10 分钟。模拟表演分为 2 段, 先做介绍, 然后与观众互动。可用幻灯投影、图片板、地图、说明书等, 但不能用稿子或提示卡。多用学过的词语句式; 生词应限制在 5 个以内。准备时请先复习成语及常用词组、句型句式, 以及段落要点。

Requirements

Time limit: 8-10 minutes for the simulation. The simulation consists of two parts: a presentation session and a Q&A session to interact with the audience. You can use slides, poster boards, maps, or brochures to enhance your presentation. However, you are not allowed to read from your script or an index card. Use vocabulary and structures recently covered and limit your new words to five items. Before your presentation, review four-character idioms, common set phrases, sentence structures, and paragraph organization tips.

评估 老师可邀请同学做评委一起给每个表演的小组打分, 选出最佳表演。

Presentation

Your teacher may ask some of you to grade each group's performance and vote for the best presentation.

The following simulation tasks focus on presentation of an area's profile, geographic information, and natural sceneries. You are also expected to demonstrate your communicational skills through your interactions with the audience. Be sure to review four-character idioms and other common phrases, key sentence patterns and expressions, and paragraph organization tips in preparing these tasks. A preparation worksheet (Workbook, p.109) is provided for your use.

选一个模拟情景 (Choose one of the scenarios)

任务 2: 吸引投资人 *Attracting Investors*

角色 大学毕业生(2-3 人), 投资商(其他同学扮演)

Roles College graduates studying in China (2-3), potential investors (played by other classmates)

情景/任务 在中国期间, 你们旅游了很多地方, 发现有一个地方的风景非常好, 可以发展旅游业。你们想在这里建一个度假村, 但需要资金。有几个投资商有兴趣。你们向投资商介绍这个地区的情况、想像的度假村是什么样子、会给地区和投资商带来什么好处等; 也要回答投资商的问题。

Scenario/Task

During your stay in China you have traveled to many places. One place has impressed you the most by its beautiful scenery, which is perfect for tourism. You plan to build a vacation resort there, but need funding. Some potential investors would like to hear your proposal. Your task is to sell your ideas: present this area's profile, its geographic advantages and natural resources; describe the proposed resort, and explain the potential benefits to the area as well as to the investors. Also answer the investors' queries.

要求 时间长度: 8-10 分钟。模拟表演分为 2 段, 先做介绍, 然后与投资人互动。可用幻灯投影、草图、图片板、地图等, 但不能用稿子或提示卡。多用学过的词语句式; 生词应限制在 5 个以内。准备时请先复习成语及常用词组、句型句式, 以及段落要点。

Requirements

Time limit: 8-10 minutes. The simulation consists of two parts: a presentation session and a Q&A session to interact with the investors. You can use slides, sketches, poster boards, or maps to enhance your presentation. However, you are not allowed to read from your script or from an index card. Use vocabulary and structures recently covered and limit your new words to five items. Before your presentation, review four-character idioms, common set phrases, sentence structures, and paragraph organization tips.

评估 老师可邀请同学做评委一起给每个表演的小组打分, 选出最佳表演。

Presentation Your teacher may ask some of you to grade each group's performance and vote for the best presentation.